BCS 40th Anniversary

Spring Performance & Poster Contest Application Form 2019 – 2020

Dear teachers, parents & students,

This year we are celebrating BCS 40th Anniversary. BCS <u>Spring Performance (SP)</u> and <u>Poster Contest</u> will become parts of 40th anniversary celebration. The SP will be held on **Saturday**, **Mar 14**, **2020** at the Multi-Purpose Room of Sierramont Middle School. If you and your class are interested in any of two events, Spring Performance and Poster Contest, please submit the following application form to any BCS offices. If you have any questions, please email to <u>bcs_board@yahoo.com</u>.

(A) Spring Performance

BCS encourages language & cultural classes' students to participate in varieties of group acts, such as dance, singing, poetry recitation, drama, Kung Fu, Yoga, Chinese music and etc. Group Act applications will be due by Saturday Feb 29, 2020 12:30 pm.

(B) Poster Contest

• Theme: Cherishing Our Chinese Heritage

• Size: Min. 18" x 22"; Max. 34" x 22"

Material: No restrictions. Create your own design!

Plagiarism will be disqualified.

Poster must include the followings :

BCS 40th Anniversary, 博愛中文學校四十週年校慶, and School Logo. Here is BCS logo link: https://www.bcs-usa.org/wp-content/uploads/2019/12/BCSlogo.jpg

Artwork Submission:

Students who would like to participate in Poster Contest need to submit their original design with an application form attached on back to any BCS offices by Saturday Feb 29, 2020 12:30 pm.

Awards:

1st place: certificate & gift card \$70;

The first place poster will be used as the 40th Anniversary Yearbook Cover

2nd place: certificate & gift card \$50 3rd place: certificate & gift card \$30

Poster Exhibition:

Date: Saturday, 03/14/2020

Time: 1:30 - 4:00 P.M.

Location: MPR, Sierramont Middle School - 3155 Kimlee Drive, San Jose, CA 95132

Copyrights: all submitted posters will be reserved to BCS.

博愛中文學校四十週年校慶

2019-2020 春季公演 暨 海報比賽 報名表

親愛的老師、家長、及同學好:

本學年度是博愛中文學校四十週年校慶,我們即將在 <u>2020 年 3 月 14 日星期六</u>,於 <u>Sierramont 中學的綜合活動館</u>舉辦春季公演、及海報比賽成果展出。若您與您的班級有興趣參與這兩項活動,請填妥下表後,送交至各校區辦公室。如果有任何問題,請隨時透過 <u>bcs board@yahoo.com</u> 與我們聯絡。

1. 春季公演

歡迎語文班及文化班同學報名參加春季公演,演出內容包含各式各樣的團體表演,例如舞蹈、歌唱、詩詞吟誦、戲劇、功夫、瑜珈、國樂等等,<u>報名截止日期為 2020 年 2 月 29 日星期六中午</u> 12 點半。

2. 海報比賽

- 主題: 傳承中華文化
- 尺寸:最小 18" x 22";最大 34"x 22"
- 材質:不限,請盡情發揮您的創意,但切勿抄襲!
- 海報上必須包含博愛中文學校四十週年校慶、BCS 40th Anniversary 等字樣及博愛中文學校校徽,校徽請至 https://www.bcs-usa.org/wp-content/uploads/2019/12/BCSlogo.jpg 下載。
- 優勝者獎品:

第一名 - 獎狀及 70 元禮卡,第一名作品同時會作為 2020 年博愛中文學校年刊的封面 第二名 - 獎狀及 50 元禮卡 第三名 - 獎狀及 30 元禮卡

- 報名截止日期: 2020年2月29日星期六中午12點半
- 展出時間: 2020 年 3 月 14 日星期六 1:30-4pm
- 展出地點: Sierramont 中學綜合活動館
- 著作權:參賽作品之著作權歸屬於博愛中文學校

2019 - 2020 Spring Performance & Poster Contest Application Form 2019 - 2020 春季公演 暨 海報比賽 報名表

Campus 校區	☐ Morrill ☐ Sierramont ☐ Piedmont	Class 班級	
Name of participant(s) 姓名		Phone 電話	
Check item(s) to be participated:			
請勾選參賽項目:		Email	
☐ Group Performance 團	體表演 □ Poster Contest 海報比賽		
For "Group Performance", please fill out the following:			
團體表演 請加填下列資料:			
Number of people in a		Performance	
group		Duration	5 -10 minutes
表演人數		演出時間	
Type of performance			
表演類別			
Name of performance			
表演名稱			
Prop or equipment		Teacher(s)	
request		指導老師	
特殊需求		旧等七帥	